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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mivel magyarázzák az egyedi gázfűtés és a távfűtés közötti rendkívüli mértékű
fajlagos díjkülönbséget? Milyen helyzetbe sodorja ez a lakótelepen élőcsaládokat?" címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Molnár Csaba közlekedési-
hírközlési és energiaügyi miniszter úrnak.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
A gazdasági válság következtében napról napra egyre több család megélhetése kerü l

veszélybe. Az egyre gyengülő forint mellett az importra épül ő magyar gazdaságban a
mindennapi élethez szükséges feltételek biztosítása is egyre nagyobb problémát jelent a
társadalom jelentős rétegei számára. Ezen feltételek közül is kiemelkedik a távfűtéses lakások
fenntartása. Az ezen lakásokban él ők több, mint háromszor annyit fizetnek a távfűtéssel
történő fűtésre és melegvízellátásra lakás m2-re vetítve, mintha ezt egyedi gázberendezéssel
állítanák elő . Ráadásul a távfűtéses lakásokban élők semmilyen módon nem tudnak védekezn i
a díjemelések ellen. Ezen a helyzeten a jelenleg futó programok csak nagyon csekél y
mértékben változtatnak, hiszen az erre fordított költségvetési források a probléma
nagyságához viszonyítva nevetségesen alacsony összegűek.

Tisztelt Miniszter Úr!
Az elmúlt években folyamatosan, gyakran az infláció mértékét meghaladóan

emelkedtek a távhő díjak. Egy átlagos budapesti, távfűtéses 54 m2-es lakás decemberi távhő
díja több, mint 30 ezer forint volt. Ez elviselhetetlen teher az itt él ők számára.

Tisztelt Miniszter Úr!
A fent leírtakat figyelembe véve kérdéseim a következ ők:
Országszerte hány családnak van három hónapi vagy azt meghaladó távhő

díjtartozása? Hogyan alakult ilyen relációban a díjhátralékosok száma Budapesten, az ö t
vidéki nagyvárosban – Miskolcon, Debrecenben, Szegeden, Pécsett és Gy őrben -, és
összesítve országos szinten az elmúlt három évben, éves bontásban?

A három hónapot meghaladó távhő díjtartozások összességében hány millió forintot
tesznek ki az elmúlt három évben, éves bontásban a fenti településeken és országos szinten ?

A tartozások miatt eddig hány háztartásban kellett kikapcsolni a Eiítést?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2009 . február 9 .

László Tamás
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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